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A tájfutást gyerekkorom óta, immár 43 éve űzöm versenyszerűen. Serdülő és ifi verseny-
zőként aranyjelvényes voltam, felnőttként és szeniorként másodosztályú. A Balassagyar-
mati MEDOSZ megszűnése után alakítottuk meg egyesületünket, a Balassi Bálint KSE-t, 
melynek elnöke vagyok. Egyetemista koromban a MAFC-ban futottam.  

Egész családom tájfutó: édesapám, két öcsém, feleségem, 4 gyerekünk. A 
gyerekeink párjai is mind kipróbálták a tájfutást, így joggal remélhetem, hogy születendő 
unokáink is űzik majd sportágunkat. 

Versenyzőként legjobb eredményeim közé a két öcsémmel együtt szerzett szenior 
csapatbajnoki ezüstérmek tartoznak. Egyéni OB-ról 4. helyezésem a legjobb, szintén 
szeniorban, ezt sikerült már közép- és rövidtávon, valamint éjszaka is elérnem. Egyéniben 
az OB dobogós helyezés még várat magára, talán, majd ha beöregszem az 55-ös 
kategóriába…  

Büszke vagyok még arra, amikor az Egyesületi Váltóbajnokság Férfi kategóriájában 
–mintegy tíz évvel ezelőtt- két évben is családi csapatot alkottunk a négy gyerekemmel 
(akik közül a legfiatalabb lány), még ha az akkor elért eredményünk nem is tartozik a 
magasan jegyzettek közé. 
 

 Országos versenybírói minősítésem van, rendezőként számos kisebb és nagyobb 
verseny lebonyolításában működtem közre az elmúlt évtizedekben. Már az 1983-as 
Világbajnokságon ott voltam, mint az egyik legfiatalabb rendező. Azóta jó néhány 
rangsoroló verseny, több országos bajnokság, négy Hungária Kupa, sok-sok kisebb 
megyei verseny rendezői stábjában vettem részt, eleinte legtöbbször pályakitűzőként, az 
utóbbi időben többször elnökként vagy elnökhelyettesként. Több mint tíz éve 
versenyeinket Nógrád megyei összefogással rendezzük (Nógrád Nagydíj 2010-, Nógrádi 
Hungária Kupa 2015, KOB-VOB 2021). 

Többször voltam ill. leszek ellenőrző bírója országos bajnokságoknak (ONEB 2006, 
KOB 2009, ONEB 2013, KOB-VOB 2016, ONEB 2019, HOB 2021). 2020 óta IOF Event 
Adviser is vagyok, első ilyen tevékenységem az idei Hosszútávú OB WRE futamainál való 
közreműködés lesz. 
 Technikai igazgatója vagyok az Ifjúsági Európa-bajnokságnak, ami eredetileg 2020-
ban Salgótarjánban lett volna. Immár háromszor kellett elhalasztanunk, remélhetőleg 
jövőre sikerrel rendezhetjük meg. 
 A váltók népszerűsítése érdekében az elmúlt években 11 alkalommal rendeztük 
meg az általunk kitalált, (és úgy tűnik, sikeres) 3x3-as formában váltóversenyünket. Sajnos 
tavaly és idén a koronavírus-járvány miatt elmaradt, de reméljük, hogy jövőre ezt is 
folytathatjuk. 
 A Tájfutás Világnapjához is minden évben csatlakoztunk balassagyarmati 
helyszínnel. Az utolsó két évben (2018 és 2019) a Palócligetben szervezett eseményünk 
volt az országban a legnépesebb, mindkét alkalommal 1000 körüli résztvevővel. 
  



 Térképhelyesbítőként és rajzolóként az elmúlt 40 évben mintegy 100 tájfutó térkép 
elkészítésében vettem részt. Az utóbbi években ugyan munkám mellett kevesebb idő jut 
nagy egybefüggő területeket ábrázoló új térképekre, de alkalmanként a saját versenyünk 
térképének elkészítésében való közreműködés illetve a városunk környékén lévő 
edzőterepek térképeinek karbantartása, új területekkel történő kiegészítése azért ad annyi 
térképkészítői feladatot, amit kedvvel csinálok. 
 Korábban az utánpótlás-nevelésbe is bekapcsolódtam, mintegy tíz éven át én 
tartottam szakosztályunk utánpótláskorú versenyzői részére a terepi technikai edzéseket 
(bár nincs semmiféle edzői végzettségem). Tanítványaim –köztük saját gyerekeim- 
azokban az években szép eredményeket értek el, rendszeresen szereztek országos 
bajnoki címeket és érmeket.  
 

Az MTFSZ Elnökségének 2006 óta eddig három cikluson keresztül voltam tagja, 
2019 novembere óta a Szövetség egyik alelnöke vagyok. Korábban a Nemzetközi 
Regionális Kapcsolatok Bizottságának és a Terephasználati és Környezetvédelmi 
Bizottságnak voltam a vezetője. Jelenleg a Térképbizottságot vezetem. 

 

Civil foglakozásom építészmérnök, a Budapesti Műszaki Egyetem építészmérnöki 
karán kaptam diplomát 1991-ben. Posztgraduális képzésként a Kós Károly Egyesülés 
Vándoriskoláját is elvégeztem, ahol 1994-ben szereztem oklevelet. 1999 óta saját 
lábamon állok, jelenleg két kis céget vezetek, ezekben teljes körű építészeti tervezéssel 
foglalkozunk. Családi házaktól kezdve, ipari épületeken és műemlék-felújításokon át 
sokféle középületet (óvoda, bölcsőde, szálloda, turistaház, erdei iskola, kilátó, piac, 
áruház, benzinkút) terveztünk már, ezek az épületek jellemzően Nógrád megye nyugati 
felében és a Börzsönyben épültek meg. A Nógrád Megyei Építész Kamarának is elnökségi 
tagja és alelnöke vagyok. 

 

Kisebb grafikai munkákkal is foglalkozom, a tájfutóknak ezek közül egy-egy 
embléma, logó (MTFSZ, Hungária Kupa, Nógrád Nagydíj, ONEB 2001, Euromeeting 2004, 
ONEB 2006) illetve térkép-dizájn lehet ismerős. Én terveztem az MTFSZ által 
adományozásra kerülő díjak jó részének plakettjeit és okleveleit. Az 1983-as 
Világbajnokság okleveleit annak idején még kézzel írtam meg, a 2002-es Európa-
bajnokságon ugyanezt a feladatot már számítógéppel-nyomtatóval oldottuk meg. 
 

 Korábban több különféle területen dolgoztam már elnökségi tagként illetve 
bizottságvezetőként. Ezek közül leginkább a versenyrendezéssel, térképkészítéssel 
kapcsolatos feladatok állnak hozzám közel, megválasztásom esetén úgy érzem, hogy 
ezeken a területeken tudnám magam legjobban hasznosítani. 
 Az elnökség munkáját leginkább a hosszú évek alatt különféle területeken 
összegyűlt tapasztalatommal tudnám segíteni.  

Nagyon fontosnak tartom, hogy az elnökség munkája, minden elnökségi döntés a 
közvélemény számára átlátható legyen, ne lehessen azokat utólag vitatni. Ugyanakkor 
szükséges megjegyeznem, hogy ezt nem mindig könnyű megvalósítani. Az elnökség nem 
egy homogén „massza”, 11 önálló ember alkotja, 11 önálló véleménnyel. Van olyan 
döntés, amikor 11-0 arányban döntünk, és van, amikor 6-5 arányban. Különösen az utóbbi 
esetekben lehet fontos az előrelátó döntés-előkészítés, az alapos előkészítő anyag. Az 
persze néha csak utólag derül ki egy-egy döntésről, hogy akár egészen kiélezetten meg 
tudja osztani az elnökséget. 
 
Balassagyarmat, 2021. március 31. 

             


